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Is dus niet doorgedrukt en in mijn mail van gisteren zit toelichting op publieke ruimte

van:EET<IEXETo invws.ni>
Verzonden: woensdag 3 november 2021 07:39

aor:CENSEEc vs.
Onderwerp: FW: Maatregelenpakket | mondkapjesplicht

Met vriendelijke groet,
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van:IEEHEEivws o>
Verzonden: dinsdag 2 november 2021 22:24

) Ee minvws.n >;IEEE SEEM minvws.n>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Maatregelenpakket | mondkapjesplicht

Kwam vandaag uit de lucht vallen. Ik en team hebben nog contact gehad met pde. De vraag is namelijk of hal

zorginstelling officieel een publieke numte 1s. Pdc zegt van wel. hebben twijfels gewt. Was al

eerder uitgezocht. Ziekenhuis 1s een privaat bedrijf. Bij poli en afdeling mag ziekenhws het zelf bepalen (richtlijnen en

wkkgz). Waar ligt de grens met de hal?

Is blijkbaar toch doorgedrukt. Voor veel ziekenhuizen misschien geen groot probleem, werd toch al gevraagd. Voor lz

mstellingen misschien lastiger.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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RE )SESE© invws nl>
Verzonden: dinsdag 2 november 2021 20:56

Aan: . minvws.nl>; 5.1.2e

cc: A. minvws.nl>; 5.1.28 ) <
5.1.2e @minvws.nl>; i atl: @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Maatregelenpakket | mondkapjesplicht

Nog als follow-up (komt misschien beetje raar over van mij als pleitbezorger mondkapjes, maar het gaat hier om consistentie en

juridische basis voor verplichting in zorginstellingen).

Bijgevoegd de eerdere redenering (met dank =n

[CHE
1k zag het overigens niet in de slides staan (wel mondkapjes (lees

mondneusmaskers!) voor personeel, maar niet voor bezoek, maar hoorde het helaas wel in persconferentie, maar dat zou je nog

kunnen interpreteren als de bedoeling (en niet verplichting).

5.1.2¢

ZED ) SERED@ invws.ni>
Verzonden: dinsdag 2 november 2021 18:53

minvws.nl>; le ) minvws.nl>

@minvws.nl>; adviseurdgcz

minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Maatregelenpakket | mondkapjesplicht

Wacht even, dit gaat me even te snel. Herken de redering die voorheen gold voor de uitzondering niet (check ik)

Dit 1s ook niet zo in koepeloverleg aan de orde geweest, sterker nog: in de concept briefhebben we opgenomen dat

professionals de richtlijn volgen en dat de beheerders/zorgaanbieders de handreiking voor bezoek hanteren en dat we

meer mondkapjes ook aanmoedigen, maar dat 1s geen verplichting.

Dus verrast mij, vraag of inhoudelijk klopt plus koepels verrast (en ondermijnt hun handreiking): zou dit dus niet in brief

opnemen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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In de MCC van vandaag is besloten over het maatregelenpakket. Onderdeel daarvan is de herintroductie van de

mondkapjesplicht in publieke plaatsen. Deze plicht zal op verzoek van Hugo ook gaan gelden in zorginstellingen, daar waar het

een publieke plaats betreft (bijv. ontvangsthal ziekenhuis en verpleeghuis). Publieke plaats is locatie waar mensen vrijelijk daar

binnen kunnen gaan. Eerder dit jaar waren zorginstellingen uitgezonderd van deze plicht. Dat besluit is destijds gemaakt om

uitvoering aan zorginstellingen te laten mede vanwege beperkte beschikbaarheid mondkapjes en inschatting van niveau

(medische versus niet-medische). Deze uitzondering komt nu in de ministeriele regeling te vervallen. Dit zal in de Kamerbrief

van vanavond genoemd worden. De regeling zal vanaf 6 november van kracht zijn.

Er is vorige week en vandaag al onderling contact geweest tussen PDC en CZ en LZ over de invoering hiervan. Begrijp dat

tijdens verschillende overleggen met de instellingen aan de orde is gekomen. Echter vraag is of hier voldoende duidelijk was dat

het om een plicht ging. Om te voorkomen dat zorginstellingen verrast zijn, breng ik dit ook nadrukkelijk bij jullie onder de

aandacht.

Bijgevoegd bij deze mail vinden jullie de sheets mbt de maatregelen zoals ingebracht in de MCC van vandaag en de presentatie

Groeten,


